







Q & A	English	français
Q1	<p>Cat.1a- Panel Layout</p> <p>The panel run branches in this layout (P1+ P4) exceed the manufactures recommended guidelines for linear feet of unsupported panels, and may be unstable. These branches require either a stabilizing foot, return panel, or panel mounted supporting surface. Please confirm which support type is preferred.</p>	<p>Cat.1a - Disposition du panneau</p> <p>Les branches des panneaux dans cette configuration (P1+P4) dépassent les directives recommandées par le fabricant pour les pieds linéaires des panneaux non supportés et peuvent être instables. Ces branches nécessitent soit un pied stabilisateur, un panneau de retour ou une surface de support montée sur panneau. Veuillez confirmer quel type de support est préféré.</p>
A/R	<p>We do not want a back panel. You can add a panel-mounted support surface.</p>	<p>Nous ne voulons pas de panneau de retour. Vous pouvez ajouter une surface de support montée sur panneau.</p>
Q2	<p>Cat.1a- Panel Layout</p> <p>Stations # 2 and # 5 have P1 panels behind the open shelves. Are these supposed to be P2 panels with the fabric upper element ?</p>	<p>Cat.1a - Disposition du panneau</p> <p>Les stations # 2 et # 5 ont des panneaux P1 derrière les étagères ouvertes. Sont-ils censés être des panneaux P2 avec l'élément supérieur en tissu ?</p>
A/R	<p>No. the two central stations will have 3 panels with the top glazed. see this picture central offices</p>  <p>View from the outside but you see that the central offices have 3 glass panels and that the end offices have 2 glass panels and 1 fabric.</p>	<p>Non. les deux stations centrales auront 3 panneaux avec les dessus vitrés. voir cette image bureaux centraux</p>  <p>Vue de l'extérieur mais vous voyez que les bureaux centraux ont 3 panneaux vitrés (partie supérieures) et que les bureaux</p>



		<p><u>d'extrémités ont 2 panneaux vitrés et 1 panneau en tissus.</u></p> 
<p>Q3</p>	<p>Cat.1b – Item #2 1bFFHREC24L42WNOLNY</p> <p>Please note that when a return surface is placed in front of a height-adjustable table within the confines of a panel system, the length of the return surface must be reduced by 1” to maintain a safety gap on all sides of the height-adjustable table. Please confirm the length of this return surface will be 41” to accommodate this layout</p>	<p>Cat.1b – Article #2 1bFFHREC24L42WNOLNY</p> <p>Veillez noter que lorsqu'une surface de retour est placée devant une table réglable en hauteur dans les limites d'un système de panneaux, la longueur de la surface de retour doit être réduite de 1" pour maintenir un espace de sécurité de tous les côtés de la table réglable en hauteur. tableau. Veuillez confirmer que la longueur de cette surface de retour sera de 41" pour s'adapter à cette disposition</p>
<p>A/ R</p>	<p><u>I confirm that the length of this return surface will be 41" to accommodate this layout</u></p>	<p><u>Je confirme que la longueur de cette surface de retour sera de 41" pour s'adapter à cette disposition</u></p>